
Protokół z dn. 08.02.2018 roku 

W posiedzeniu Konińskiej Rady Pożytku Publicznego uczestniczyli: 

Ewa Jeżak- Przewodnicząca 

Juliusz Olędzki- Wiceprzewodniczący 

Maria Cybulska- Członkini 

Danuta Kowalewska-  Sekretarz 

Marta Romaniszyn- Członkini - nieobecna usprawiedliwiona 

Elżbieta Streker – Dembińska- Członkini 

Zuzanna Janaszek – Maciaszek- Członkini- nieobecna usprawiedliwiona  

Mirosław Bartkowiak- Członek 

 

Goście: 

Kamil Smorgolewski – Wolontariusz Roku - ekspert 

Bartosz Jędrzejczak- kierownik COP w Koninie 

Tomasz Gilewski- oficer dostępności  

 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum  oraz przywitanie gości przez 

przewodniczącą KRDPP Ewę Jeżak. 

2. Przedstawienie porządku spotkania.-jednogłośne przyjęcie porządku. 

3. Odczytanie protokołu z poprzedniego posiedzenia KRDPP i jego jednogłośne 

przyjęcie. 

4. Przewodnicząca  rady poinformowała zebranych, że na miejsce Krystiana 

Majewskiego Rada Miasta Konina skierowała do naszej rady Mirosława Bartkowiaka. 

Został on serdecznie powitany przez KRDPP. Wiceprzewodniczący rady 

zaproponował aby wszyscy członkowie i goście przedstawili się nowemu członkowi 

rady. Przewodnicząca rady Ewa Jeżak zaproponowała aby zebrani wypowiedzieli się 

w sprawie Akcji „Bądź lokalny -1%”. Przewodnicząca przestawiła opinie w tej 

sprawie nieobecnej podczas posiedzenia Zuzanny Janaszek- Maciaszek: 

- Rozwieszenie na terenie miasta Konina banerów informacyjnych 

-Ulotki do organizacji pozarządowych o pozostawienie 1% dla organizacji działających na 

terenie miasta Konina. 



- Informację o w/w akcji zgłosić na strony w Urzędzie Miasta 

- Uruchomienie aplikacji telefonicznej w tym temacie. 

- Zainteresowanie mediów lokalnych akcją. 

Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. Wiceprzewoniczący rady Juliusz Olędzki 

przekazał sprawozdanie z Sesji Rady Miasta Konina z dnia 31.01.2018. sprawozdanie 

zostało przyjęte jednogłośnie. 

W wolnych wnioskach głos zabrał Tomasz Gilewski- oficer dostępności informując rade o 

zamierzeniach dotyczących usprawnień dostępności osób niepełnosprawnych do lokali 

wyborczych. Powstanie mapy drogowej w tym celu. 

W wolnych wnioskach głos zabrała Danuta Kowalewska, która zaproponowała aby w 

autobusach można było opuszczać podłogę aby matki z wózkami i osoby niepełnosprawne 

mogły bez problemu wsiadać i wysiadać. Szkolenie kierowców w tej sprawie jest bardzo 

ważne. 

Bartosz  Jędrzejczak- Pełnomocnik ds. Osób Niepełnosprawnych i Organizacji 

Pozarządowych w wolnych wnioskach poinformował radę, że Rada Miasta Konina zleciła 

badania na terenie dotyczące głównych arterii komunikacyjnych miasta. W tym zakresie 

planuje się program na 25 lat. 

Elżbieta Streker-Dembińska w wolnych wnioskach poinformowała zebranych o 

Deklaracji Rady Miasta Konina w sprawie wyrażenia woli nadania w 2018 roku nazw  

upamiętniających zasłużone postacie kobiet. Rada poparła przedstawioną deklarację. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia przez przewodniczącą rady. Termin następnego posiedzenia 

08.03.2018 godz. 16.30. 

 

 

 

Protokółował  

Wiceprzewodniczący KRDPP 

Juliusz Olędzki 

 

 

 


